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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljöminister Karolina Skog (MP)

2016/17:485 Översyn av LIS-områdeslagstiftningen

Sveriges stränder är en värdefull naturtillgång. De säkerställer inte bara 
vattennära naturupplevelser utan också biologisk mångfald och tillgång till 
rekreationsmöjligheter. Det svenska strandskyddet – som finns till för att skapa 
förutsättningar för dels allmänhetens tillgång till stränder, dels bevarandet av 
biologisk mångfald – är tillsammans med allemansrätten unika i en 
internationell kontext.

Det finns däremot mycket att önska av den svenska strandskyddslagstiftningen, 
även om den har goda intentioner. Flera försök har gjorts under de senaste åren 
– främst med målet att underlätta byggnation och utveckling av strandnära 
lägen – att förenkla och utveckla lagstiftningen. Detta är en linje som den 
nuvarande regeringen har sagt sig vilja fortsätta att driva. I ett svar på en 
skriftlig fråga från riksdagsledamoten Caroline Szyber (KD) skriver 
miljöminister Karolina Skog den 14 september 2016 att:

”Regeringen avser att se över LIS-reglerna. Vi vill dels att det ska göras en 
utvärdering av resultatet av LIS-reformen, dels att LIS-reglerna i sig ska ses 
över. Syftet är att ytterligare främja landsbygdsutvecklingen i områden med 
god tillgång till stränder.”

Med anledning av ovanstående vill jag fråga miljöminister Karolina Skog:

 

Har den aviserade översynen av LIS-reglerna initierats, och avser ministern och 
regeringen att återkomma till riksdagen med förslag till förenklingar i LIS-
reglerna under 2017?

………………………………………

Jesper Skalberg Karlsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-12
Besvaras senast
2016-12-27
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


